



HSBC Bank Middle East Limited

## HSBC Credit Card Beach Club access Offer Terms and Conditions

1 November 2024 - 31 October 2025 (both days inclusive)

### When do these terms and conditions apply?

- ▶ HSBC Bank Middle East Limited - UAE (“we” or “us” or “HSBC”) has launched a Beach Club access offer (“Offer”) for selected HSBC Credit Card customers from **1 November 2024 - 31 October 2025** (both days inclusive) (the “Offer Period”).
- ▶ These terms and conditions (“Offer Terms and Conditions”) apply in respect of the Offer. These apply to you so far as the law and regulations permit, so please read them carefully.

### What are the eligibility criteria to participate in the Offer?

- ▶ The Offer is open to all new and existing HSBC customers who:
  - (i) have a valid HSBC Emirates Skywards Infinite Credit Card or,
  - (ii) apply and receive approval for a new primary HSBC Emirates Skywards Infinite Credit Card during the Offer Period; and
  - (iii) meet the eligible spends criteria mentioned below “Eligible Spends”.
- ▶ To be eligible you must be **21** years old and above and a resident of the UAE.
- ▶ You must ensure that your Credit Card account and all other accounts with HSBC are up to date at all times.

### What is the offer?

**The Offer:** If you fulfill all the conditions and eligibility criteria of this Offer and make Eligible Spends on your HSBC Emirates Skywards Infinite Credit Card during the Offer Period, you will be entitled to 3 Beach Club visits per calendar month. This can be used by the Primary or Supplementary cardholders, as per the eligibility detailed below:

Beach Clubs	City	Offer	Minimum Eligible Spends requirement per calendar month	Non eligibility / late cancellation / no show charges, per instance
Anantara The Palm Resort	Dubai	Enjoy 1 weekend (Saturday/Sunday) and 2 weekdays (Monday - Friday) complimentary visits each month	AED 10,000 to be met in the month you use the Beach Club access under this Offer	AED 262.50, inclusive of VAT
The White Beach Club				
Fairmont The Palm				
Saadiyat Beach Club	Abu Dhabi			

### When and which spends qualify for the purpose of the offer “Eligible Spends”?

Subject to the minimum spend criteria and other conditions described above:

- ▶ All retail purchases made using your eligible HSBC Emirates Skywards Infinite Credit Card and corresponding supplementary credit cards and posted to your Credit Card Account during the Offer Period will be considered as Eligible Spends for the purpose of this Offer.
- ▶ Balance Transfers, Flexi Instalment Plan, Cash Instalment Plan, cash withdrawals, fees and charges will not be considered as Eligible Spends.
- ▶ International retail purchases made at a merchant’s point of sale or online and posted to your Credit Card Account during the Offer Period will also qualify for the purpose of this Offer. While determining the eligibility, international spends not in AED would be converted to the AED equivalent at prevailing foreign exchange rates (as determined by Visa) for consideration of the minimum Eligible Spend requirement per calendar month.
- ▶ We will use the date the Eligible Spends is posted to your Credit Card Account when calculating the minimum Eligible Spend requirement per calendar month.

## HSBC Bank Middle East Limited - HSBC Credit Card Beach Club access Offer Terms and Conditions

- ▶ If your Credit Card is lost or stolen and you dispute any purchases made on your Credit Card or if any transactions were declined by the merchant or refunded, then such purchases will not qualify as Eligible Spends for the purposes of this Offer. You can continue making purchases with your replacement Credit Card when you receive it, and all such Eligible Spends made within the Offer Period will continue to qualify for this Offer.
- ▶ Any decision about whether you qualify for the Offer or whether spends on purchases qualify as Eligible Spends for the purposes of this Offer shall be determined by us in our sole discretion.

### When and how will I receive the Offer?

You will need to sign up with Thriwe and make bookings directly on their website.

Steps:

- ▶ Visit Thriwe's website, link is available on <https://www.hsbc.ae/credit-cards/products/Skywards-infinite/>
- ▶ Click on the register button (Primary & Supplementary Cardholders will need to sign up separately with their respective Credit Cards in order to utilise the benefit)
- ▶ Add required information such as full name, email address, mobile number, password, card name, and the first six and last four digits of your HSBC Emirates Skywards Infinite Credit Card
- ▶ Once successfully verified, the benefit under this Offer will appear on screen.
- ▶ Choose "Beach Club access" from the services and your desired location to complete the form.
- ▶ The system will prompt for Credit Card validation and only the eligible Credit Card will be processed for pre-authorization. You will be charged a pre-authorization of AED 1 for every booking you make, which will be reversed shortly after.
- ▶ Once approved, the system will display a confirmation message and number which will also be sent to your registered email address.
- ▶ You will need to show your confirmation at the Beach Club, along with your Credit Card, to avail your access.
- ▶ All bookings are required to be made at least 48 hours in advance and are subject to availability. Cancellation for the booking must be made at least 48 hours prior from the date & time of booking through Thriwe's website, to avoid any no show or late cancellation fees being charged to your Credit Card.
- ▶ You can only have one live booking per Credit Cardholder at a time. For example, if a Credit Cardholder makes a booking on a weekday, they must complete that visit before they can make another booking for either a weekday or weekend slot. Bookings cannot be used by or transferred to non Credit Cardholders.

### Do any other Terms and Conditions apply to me?

Yes.

As a HSBC customer of HSBC your general banking relationship with us is governed by the HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE). The HSBC Credit Card Agreement Terms shall apply to all HSBC Credit Cards. In addition to this, HSBC Emirates Skywards Infinite Credit Card Terms, Emirates Skywards Program Rules, and any other applicable third party benefit terms and conditions will also apply. For all of our rates, fees and charges, please refer to the HSBC Schedule of Services and Tariffs, which can be found on our website at [www.hsbc.ae](http://www.hsbc.ae).

### What else do I need to know about the Offer?

- ▶ We reserve the right at our sole discretion to amend these Offer Terms and Conditions or end the Offer at any time by notice on our website at [www.hsbc.ae](http://www.hsbc.ae).
- ▶ If the minimum Eligible Spend amount is not met in a calendar month that you used this Offer, or in no show or late cancellation scenarios, then you will be charged the fee set out in the Offer table above. We will automatically add this to your Credit Card and it will reflect in the next statement billing cycle.
- ▶ You must be always up to date on all your payments across your HSBC relationship to participate in this Offer. If any payments are overdue on any of your HSBC products, or at any stage you are in breach of any of our terms and conditions, you will not qualify for the Offer.
- ▶ Acceptance of requests for bookings or changes to confirmed booking times for Beach Clubs are subject to availability and will be accepted at the discretion of the Beach Clubs.
- ▶ The Beach Club offer is valid for beach club access only. This Offer does not permit Credit Cardholders access to the other facilities at the venue.

## HSBC Bank Middle East Limited - HSBC Credit Card Beach Club access Offer Terms and Conditions

- ▶ To the fullest extent permissible by law, each participating Credit Cardholder releases HSBC and Thriwe from any claim, loss, damage, cost or expense (including any claim for legal expenses) sustained or incurred by him/her in connection with his/her participation in the Offer.
- ▶ HSBC and Thriwe do not underwrite or warrant the services performed by the Beach Clubs and shall not be liable in any manner whatsoever for any deficiency, delay or imperfection in such services or for any loss or damage that may be suffered, or for any personal injury to a Credit Cardholder directly or indirectly by use or non-use of the services provided by the Beach Club under this Offer.
- ▶ By participating in the Offer you confirm you have read and accepted these Offer Terms and Conditions (as may be amended from time to time).
- ▶ Booking will be processed on a best effort basis and we do not assume any responsibility or liability for booking requests which are not confirmed due to any reason whatsoever.
- ▶ Thriwe is a third party vendor. The Beach Club Offer is being offered by us and Thriwe.
- ▶ Participating in this Offer does not grant entrants the right to use HSBC's name, logo or images from or relating to the Offer without HSBC's explicit written approval.
- ▶ Participants in this Offer may not make any public comment (including via social media) regarding the Offer or any other aspect of this Offer without HSBC's prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on HSBC at HSBC's discretion not to award the Offer to or to claw-back the Offer from the participant concerned immediately and without prior notice.
- ▶ This Offer is available in the UAE only and these Offer Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal laws of the United Arab Emirates, and in particular by the laws of the Emirate of Dubai. All disputes relating to these Offer Terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the non-DIFC courts of Dubai, United Arab Emirates.

### **Warning Statements:**

- ▶ **You may have to pay penalties if you pay off a loan/financing early.**
- ▶ **If you do not meet the repayments/payments on your loan/credit card/financing, your account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to access financing in the future.**
- ▶ **Refinancing your loans/financing may take longer to pay off than your previous loan/financing and may result in paying more in interest/profit.**

Issued by HSBC Bank Middle East Limited U.A.E Branch, PO Box 66, Dubai, U.A.E. Regulated by the Central Bank of the U.A.E for the purpose of this promotion and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority. CRN: TC092524. Effective Date: 1 October 2024.

© Copyright. HSBC Bank Middle East Limited. 2024. ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Middle East Limited.

## شروط وأحكام عرض الدخول إلى النوادي الشاطئية لبطاقة HSBC الائتمانية

من ١ نوفمبر ٢٠٢٤ حتى ٣١ أكتوبر ٢٠٢٥ (شاملاً كلا التاريخين)

### متى تطبق شروط وأحكام هذا العرض الترويجي؟

- قام بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود - فرع الإمارات العربية المتحدة ("نحن" أو "لنا" أو "HSBC") بإطلاق عرض الدخول إلى النوادي الشاطئية («العرض») إلى عملاء بطاقات HSBC الائتمانية المختارين خلال الفترة من ١ نوفمبر ٢٠٢٤ حتى ٣١ أكتوبر ٢٠٢٥ (شاملاً كلا التاريخين) ("فترة العرض").
- تطبق هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام العرض") على العرض. كما تطبق هذه الشروط والأحكام عليك بقدر ما يسمح به القانون واللوائح التنظيمية المعمول بها، لذا يرجى قراءتها بعناية.

### ما هي معايير الأهلية للمشاركة في هذا العرض؟

- هذا العرض متاح لجميع عملاء HSBC الحاليين والجدد ممن:
  - لديهم بطاقة HSBC سكاى واردرز طيران الإمارات إنفينيت ائتمانية سارية؛ أو
  - قاموا بتقديم طلباتهم للحصول بطاقة HSBC سكاى واردرز طيران الإمارات إنفينيت ائتمانية أساسية جديدة وتمت الموافقة عليها خلال فترة العرض؛ و
  - يحققون معايير الإنفاق المؤهلة المذكورة أدناه "النفقات المؤهلة".
- لكي تكون مؤهلاً، ينبغي أن يكون عمرك ٢١ عاماً أو أكثر ومقيماً في دولة الإمارات العربية المتحدة.
- يجب عليك التأكد من أنك على اطلاع دائم بجميع دفعاتك المتعلقة ببطاقتك الائتمانية وجميع الحسابات الأخرى لدى بنك HSBC.

### ما هو العرض؟

- العرض: إذا استوفيت جميع الشروط ومعايير الأهلية الخاصة بهذا العرض وقيمت بإجراء إنفاق مؤهل باستخدام بطاقة HSBC سكاى واردرز طيران الإمارات إنفينيت الائتمانية الخاصة بك خلال فترة العرض، فسيكون مؤهلاً لـ ٣ زيارات إلى النوادي الشاطئية في كل شهر تقويمي. ويمكن استخدام هذا العرض من قبل حاملي البطاقة الأساسية أو الإضافية، وفقاً لمعايير الأهلية المفصلة أدناه:

النوادي الشاطئية	المدينة	العرض	متطلب الحد الأدنى للإنفاق المؤهل لكل شهر	رسوم عدم الأهلية/ الإلغاء المتأخر/عدم الحضور، لكل واقعة
منتجع آنتانتارا النخلة	دبي	استمتع بزيارة واحدة مجانية خلال عطلة نهاية الأسبوع (السبت/الأحد) ويومين خلال أيام الأسبوع (الاثنين إلى الجمعة) كل شهر	١٠,٠٠٠ درهم إماراتي لاستيفائه خلال الشهر الذي تستخدم فيه إمكانية الدخول إلى النادي الشاطئي بموجب هذا العرض	٢٦٢,٥٠ درهم إماراتي شاملاً ضريبة القيمة المضافة
نادي White Beach				
فيرمونت النخلة				
نادي شاطئ السعديات	أبوظبي			

### متى وما هي النفقات المؤهلة لغير العرض "النفقات المؤهلة"؟

مع مراعاة الحد الأدنى للإنفاق والشروط الأخرى الموضحة أعلاه:

- سيتم اعتبار جميع معاملات الشراء بالتجزئة التي تتم باستخدام بطاقة HSBC سكاى واردرز طيران الإمارات إنفينيت الائتمانية المؤهلة والبطاقة الائتمانية الإضافية المقابلة والمقيدة على حساب بطاقتك الائتمانية خلال فترة العرض كنفقات مؤهلة لأغراض هذا العرض.
- لن يتم اعتبار معاملات تحويل الرصيد، وخطط التقسيط المرن، وخطط التقسيط النقدي، ومعاملات السحب النقدي، والرسوم والمصاريف، بمثابة نفقات مؤهلة.
- سيتم اعتبار معاملات الشراء بالتجزئة الدولية، التي تتم لدى محلات البيع بالتجزئة أو عبر الإنترنت والتي يتم قيدها على حساب بطاقتك الائتمانية خلال فترة العرض، بأنها مؤهلة أيضاً لأغراض هذا العرض. وإذا لم تكن معاملات الإنفاق الدولية بالدرهم الإماراتي، أثناء تحديد الأهلية، فسيتم تحويلها إلى ما يعادلها بالدرهم الإماراتي بأسعار الصرف السائدة (المحددة من قبل Visa) لاعتبارها ضمن متطلبات الحد الأدنى للإنفاق المؤهل لكل شهر تقويمي.
- كما سنستخدم التاريخ الذي يتم فيه قيد معاملات الإنفاق المؤهلة على حساب بطاقتك الائتمانية عند احتساب الحد الأدنى لمتطلبات الحد الأدنى للإنفاق المؤهل لكل شهر تقويمي.

## بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود - شروط وأحكام عرض الدخول إلى النوادي الشاطئية لبطاقة HSBC الائتمانية

- ❖ في حالة فقدان أو سرقة بطاقتك الائتمانية وقمت بالاعتراض على أي مشتريات تم إجراؤها باستخدام بطاقتك الائتمانية أو في حال رفض البائع أي معاملات أو تمت إعادة قيمتها، فعندها لن يتم اعتبار معاملات الشراء هذه كنفقات مؤهلة لأغراض هذا العرض. بإمكانك الاستمرار في إجراء معاملات الشراء باستخدام بطاقتك الائتمانية البديلة عندما تحصل عليها، وسيستمر اعتبار جميع معاملات الإنفاق المؤهلة التي يتم إجراؤها ضمن فترة العرض على أنها مؤهلة لأغراض هذا العرض.
- ❖ أي قرار بشأن ما إذا كنت مؤهلاً للحصول على العرض أو ما إذا كانت النفقات على عمليات الشراء مؤهلة كنفقات مؤهلة لأغراض هذا العرض، سيتم اتخاذه من قبلنا وفقاً لتقديرنا الخاص.

### متى وكيف سأحصل على العرض؟

سيتمكن عليك التسجيل في موقع Thriwe وإجراء الحجوزات على موقعهم الإلكتروني مباشرةً.  
الخطوات:

- ❖ قم بزيارة موقع Thriwe الإلكتروني، يمكن العثور على الرابط على <https://www.hsbc.ae/credit-cards/products/Skywards-infinite>
- ❖ انقر على زر التسجيل (سيتمكن على حاملي البطاقات الأساسية والإضافية التسجيل بشكل منفصل باستخدام بطاقتهم الائتمانية لاستخدام الميزة)
- ❖ قم بإضافة البيانات المطلوبة مثل الاسم الكامل وعنوان البريد الإلكتروني ورقم الهاتف المتحرك وكلمة المرور واسم البطاقة والأرقام الستة الأولى والأخيرة من بطاقة HSBC سكاى واردرز طيران الإمارات إنفينيت الائتمانية
- ❖ حالما يتم التحقق بنجاح ستظهر الميزة بموجب هذا العرض على الشاشة.
- ❖ اختر "الدخول إلى النادي الشاطئي" من الخدمات وكذلك الموقع المطلوب لاستكمال النموذج.
- ❖ سيطلب منك النظام التحقق من صحة البطاقة الائتمانية وسيتم معالجة البطاقة الائتمانية المؤهلة فقط للتفويض المسبق. وسيتم احتساب رسم التفويض المسبق وقدره ١ درهم إماراتي لكل عملية حجز تقوم بإجرائها، وسيتم إعادته في وقت لاحق.
- ❖ بمجرد الحصول على الموافقة، سيرفع النظام رسالة تأكيد والرقم الذي سيتم إرساله أيضاً إلى عنوان بريدك الإلكتروني المسجل.
- ❖ سيتمكن عليك إظهار رسالة التأكيد الخاصة بك لدى النادي الشاطئي بالإضافة إلى بطاقتك الائتمانية للحصول على إمكانية الدخول.
- ❖ يجب إجراء جميع الحجوزات قبل ٤٨ ساعة على الأقل وهي خاضعة للتوافر. ويجب أن يتم إلغاء الحجز قبل ٤٨ ساعة على الأقل من تاريخ ووقت الحجز من خلال موقع Thriwe الإلكتروني، وذلك لتجنب احتساب أي رسوم مقابل عدم الحضور أو الإلغاء المتأخر على بطاقتك الائتمانية.
- ❖ لا يمكنك الحصول إلا على حجز مباشر واحد لكل بطاقة ائتمانية في كل مرة. على سبيل المثال، إذا قام حامل بطاقة الائتمان بإجراء حجز في يوم من أيام الأسبوع، فيجب عليه إتمام هذه الزيارة قبل أن يتمكن من إجراء حجز آخر في يوم من أيام الأسبوع أو عطلة نهاية الأسبوع. ولا يمكن استخدام الحجوزات أو تحويلها إلى غير حاملي بطاقات الائتمان.

### هل تطبق عليّ أي شروط وأحكام أخرى؟

نعم.

باعتبارك من عملاء HSBC، فستخضع علاقتك المصرفية معنا عموماً إلى الشروط والأحكام العامة للخدمات المصرفية الشخصية من HSBC (الإمارات العربية المتحدة). كما ستطبق شروط اتفاقية بطاقة HSBC الائتمانية على جميع بطاقات HSBC الائتمانية. وبالإضافة إلى ذلك، تطبق عليك شروط وأحكام بطاقة HSBC سكاى واردرز طيران الإمارات إنفينيت الائتمانية وقواعد برنامج سكاى واردرز طيران الإمارات وكذلك أي شروط وأحكام أخرى مطبقة من قبل الأطراف الأخرى. وللإطلاع على جميع معدلات الفائدة والرسوم والمصاريف المطبق لدينا، فيرجى العودة إلى جدول رسوم والخدمات والتعرفات المطبقة لدى HSBC والذي يمكن العثور عليها في موقعنا الإلكتروني على [www.hsbc.ae](http://www.hsbc.ae).

### ما الذي عليّ معرفته أيضاً حول العرض؟

- ❖ نحتفظ بالحق وفقاً لتقديرنا الخاص في تعديل شروط وأحكام هذا العرض أو إنهائه في أي وقت عن طريق الإشعار على موقعنا الإلكتروني [www.hsbc.ae](http://www.hsbc.ae).
- ❖ إذا لم يتم استيفاء الحد الأدنى لمبلغ الإنفاق المؤهل خلال الشهر التقويمي الذي استخدمت فيه هذا العرض، فسيتسبب عليك الرسم المحدد في جدول العرض أعلاه. وستقوم بإضافة هذا الرسم على بطاقتك الائتمانية بشكل تلقائي وسيظهر في دورة كشف الحساب التالي.
- ❖ يجب أن تكون على اطلاع دائم بجميع دفعاتك عبر علاقتك مع بنك HSBC للمشاركة في هذا العرض. وإذا تأخرت عن سداد أي دفعات على أي من منتجات HSBC الخاصة بك، أو انتهكت في أي مرحلة أياً من شروطنا وأحكامنا، فلن تكون مؤهلاً للاستفادة من العرض.
- ❖ يخضع قبول طلبات الحجز أو التغييرات في مواعيد الحجز المؤكدة للنوادي الشاطئية لإمكانية التوافر وسيتم قبولها وفقاً لتقدير النوادي الشاطئية.
- ❖ يسري عرض النادي الشاطئي للدخول إلى النادي الشاطئي فقط. ولا يتيح هذا العرض لحاملي البطاقة الائتمانية إمكانية الدخول إلى المرافق الأخرى في المكان.

- ◀ يعني كل حامل بطاقة ائتمانية مشارك كلاً من HSBC و Thriwe من أي مطالبة أو خسارة أو ضرر أو تكلفة أو نفقات (بما في ذلك أي مطالبة بالنفقات القانونية) تكبدها أو تحملها فيما يتعلق بمشاركته في العرض، إلى الحد الأقصى الذي يسمح به القانون.
- ◀ لا يضمن HSBC و Thriwe الخدمات التي تقدمها النوادي الشاطئية ولن يكونا مسؤولين بأي شكل من الأشكال عن أي نقص أو تأخير أو عيب في هذه الخدمات أو عن أي خسارة أو ضرر قد يتكبدها حامل البطاقة الائتمانية، أو عن أي إصابة شخصية قد يتعرض لها العميل بشكل مباشر أو غير مباشر عن طريق استخدام أو عدم استخدام الخدمات التي يقدمها النادي الشاطئي بموجب هذا العرض.
- ◀ من خلال المشاركة في هذا العرض تؤكد بأنك قد قرأت وقبلت شروط وأحكام هذا العرض (حسب ما قد يتم تعديلها من وقت لآخر).
- ◀ سيتم معالجة الحجز على أساس بذل أقصى جهد ولن نتحمل أي مسؤولية أو التزام عن طلبات الحجز التي لم يتم تأكيدها لأي سبب من الأسباب.
- ◀ تعتبر Thriwe مزود خدمة خارجية، ويتم تقديم عرض النادي الشاطئي من قبلنا ومن قبل Thriwe.
- ◀ لا تمنح المشاركة في هذا العرض المشاركين الحق في استخدام اسم HSBC أو شعاره أو صورته أو تلك المتعلقة بالعرض دون الحصول على موافقة خطية صريحة من HSBC.
- ◀ لا يجوز للمشاركين في هذا العرض الإدلاء بأي تعليق عام (بما في ذلك عبر وسائل التواصل الاجتماعي) فيما يتعلق بالعرض أو أي جانب آخر من جوانب هذا العرض دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من بنك HSBC، وأي انتهاك لهذا البند يمنح بنك HSBC الحق وفقاً لتقديره في عدم منح العرض للمشارك المعني أو استرداد العرض منه على الفور ودون إشعار مسبق.
- ◀ هذا العرض متاح في دولة الإمارات العربية المتحدة فقط، وتخضع شروط وأحكام هذا العرض من جميع النواحي للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وخاصة قوانين إمارة دبي. كما تخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط هذا العرض للاختصاص الحصري للمحاكم غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي في دبي، الإمارات العربية المتحدة.

#### بيانات تحذيرية:

- ◀ قد تضطر إلى دفع غرامات إذا قمت بسداد القرض/التمويل مبكراً.
- ◀ إذا لم تقم بسداد الأقساط/الدفعات المترتبة على القرض/بطاقة الائتمان/التمويل الخاص بك، فسيشار إليها في حسابك كمتأخرات. وقد يؤثر هذا على تقييمك الائتماني، مما قد يحد من إمكانية حصولك على التمويل في المستقبل.
- ◀ قد يستغرق سداد قروضك/تمويلك وقتاً أطول من سداد قرضك/تمويلك السابق وقد يؤدي إلى دفع المزيد من الفائدة/الربح.

صادر عن بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود، فرع الإمارات العربية المتحدة، ص.ب. 66، دبي، الإمارات العربية المتحدة، الخاضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي لأغراض هذا العرض الترويجي وإلى التنظيم الرئيسي من قبل سلطة دبي للخدمات المالية. CRN: TC092524. تاريخ السريان: 1 أكتوبر 2024.

©حقوق النشر. بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود 2024 جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز إعادة إنتاج أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي نظام استرجاع أو نقله بأي شكل أو وسيلة، سواءً كانت إلكترونية أو ميكانيكية أو عن طريق التصوير أو التسجيل أو غير ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود.